

Ludwig van Beethoven

(1770–1827)

Complete Piano Sonatas

Michael Korstick piano

10 CD
SET

Michael Korsticks bahnbrechender Beethoven-Zyklus liegt hier nun **M**erstmals als Gesamtausgabe vor. Viel ist über diese Interpretation geschrieben worden – hauptsächlich Außergewöhnliches. Die Edition beinhaltet ein ausführliches Booklet mit einem Essay von Attila Csampai. Michael Korstick selbst erläutert seine Interpretation in einem Interview, das Dr. Christoph Vratz eigens für diese Ausgabe mit dem Künstler geführt hat.

Michael Korstick's groundbreaking Beethoven cycle is available here **f**or the first time as a complete edition. A great deal has been written about this interpretation – primarily commentary which is utterly out of the ordinary. This edition contains a detailed booklet with an essay by Attila Csampai. Michael Korstick himself sheds light on his interpretation in an interview conducted by Dr. Christoph Vratz with the artist especially for this edition.

© 2012 OehmsClassics Musikproduktion GmbH
© 1997–2011 OehmsClassics Musikproduktion GmbH
in co-production with
Deutschlandfunk & Radio Bremen



OC12424

Deutschlandfunk

radiobremen 

All logos and trademarks
are protected
Made in Germany
www.oehmsclassics.de